
 

Zápis č. 12 

ze schůze výboru ČBF, která se konala dne 3.4. 2023  

 

Přítomni: M. Jansta, M. Matoulek, Z. Bříza, J. Kadlec, P. Vrážel, P. Čeněk, I. Lukš, T. Kotrč, J. 

Welsch, P. Sušer - místopředseda DOR, P. Drobný - zástupce DOR, M. Konečný – GS  

 
12.1. Kontrola Zápisu č. 11  
   

8.4.1. GS informoval o zprávách z ČOV, že LODM 2024 v Jižních Čechách se 
basketbalového turnaje bude účastnit pouze chlapecké složka. 
 Výbor se usnesl, že podporuje účast obou kategorií a pověřil GS jednáním. 
 9.1. Výbor pověřil GS, aby do příštího jednání sepsal draft oficiálního 
dopisu, který federace pošle na pořadatele LODM. 
 6.2. GS informoval o schůzce s předsedy volejbalu, florbalu a házené a jejich 
postoji směrem k LODM.  
 Výbor zprávu přijal a konstatoval, že je nutné vyvolat jednání s hejtmanem 
JČ kraje 
 6.3. Jednání s hejtmanem povede předseda ČBF 
 6.4. GS informoval o rozhodnutí KÚ Jihočeského kraje, že LODM se 
v kolektivních sportech zúčastní obě kategorie. Tedy dívky i chlapci. 
 Výbor zprávu přijal 
  

   10.3.9. GS předložil ke schválení projekt Stř. Moravy.  
 Výbor projednávání odložil. 
 6.3. Odloženo na příští jednání 
 6.4. Výbor pověřil pracovní skupinu ve složení I. Lukš, P. Čeněk, P. Sušer k 
vypracování pravidel, kterými se budou řídit oblastní organizace při využívání 
finančního příspěvku od ČBF.  
 
11.5.8. T. Kotrč navrhl výboru udělat revizi dokumentů na sekretariátě ČBF 
 Výbor návrh odsouhlasil a pověřil Z. Břízu realizací 
 6.4. Úkol trvá 

 
12.2.  Kontrola přípravy VH ČBF 2023 
  GS informoval o průběhu příprav. 
   Výbor zprávu přijal 
 
 
 
 
 



 

12.3.  Různé 
  12.3.1. GS předložil návrh na personální složení RT pro universiádní výběry. 
   Odloženo na příští jednání     

12.3.2. GS předložil návrh na rozšíření RT RD žen.  
Výbor zamítl rozšíření RT o dalšího asistenta trenéra a schválil rozšíření 
zdravotnického zajištění.  
 RT RD žen má tedy toto složení: 

PTÁČKOVÁ ROMANA  HLAVNÍ TRENÉR 
TREML PETR   ASISTENT TRENÉRA 
BAŠTA MARTIN   ASISTENT TRENÉRA 
MATULKOVÁ TEREZA  FYZIOTERAPEUT 
MUDR. VALCHA MILAN  LÉKAŘ 
MUDR. HUDÍK ONDŘEJ  LÉKAŘ 
MUDR. OPOČENSKÝ MARTIN LÉKAŘ 
MUDR. HAVLAS VOJTĚCH LÉKAŘ 
MUDR. BEROUNSKÝ KAREL LÉKAŘ 
MUDR. KOŘÍNEK FILIP  LÉKAŘ 
BURIAN LADISLAV  MASÉR 
HALAJ MATEJ   KONDIČNÍ TRENÉR 
BYTEL SIMON   VEDOUCÍ TÝMU 
BLAŽEK LUBOR   VEDOUCÍ ŽENSKÝCH REPREZENTACÍ 

12.3.3. Výbor pozval na příští jednání R. Ptáčkovou a L. Blažka 
12.3.4. Předseda informoval členy Výboru o záměru zapojení ČBF do 
spolupořadatelství ELW 2023 v Praze. 
 Výbor záměr schválil 
12.3.5. V rámci návrhu průběhu oslav 100 let basketbalu předložil GS draft Rozpisu 
soutěže F8 Česko-Slovenského poháru. 
 Výbor vzal návrh na vědomí a pověřil GS dalším jednáním se zástupci SBA. 
12.3.6. J. Welsch předložil návrh na úpravu podmínek startu zahraničních hráčů 
kategorie mládež a vyjádření předsedy LK k tomuto návrhu.   
 Výbor návrh odsouhlasil. Změna směrnice o startu zahraničních hráčů v 
družstvech oddílů a klubů ČR dle návrhu předsedy LK Pavla Hlaváčka bude 
předložena ke schválení na Valné hromadě. 
12.3.7. Z. Bříza informoval Výbor o VH ČAMB, která se uskutečnila 20. 3. 
v Pardubicích. Z. Bříza seznámil členy Výboru s programem VH a poukázal na 
skutečnost, že z důvodu nízké účasti členů ČAMB byla VH neusnášeníschopná.  
 Výbor vzal zprávu na vědomí 
12.3.8. Výbor přijal za členy ČBF kluby HOCH Sport České Budějovice a Khukh 
Mongol. 
12.3.9. P. Vrážel, informoval o problémové situaci v I.LŽ. a o udělení trestů 
jednotlivým aktérům sporu. 
 Výbor vzal zprávu na vědomí a v této souvislosti pověřil I. Lukše k jednání 
s předsedou AK ČBF ke společnému jednání o zápisu AK do spolkového rejstříku 
jako Arbitrážní komise ČBF. 
12.3.10. P. Čeněk informoval o dalším průběhu jednání ČABT. 



 

 Výbor zprávu přijal. 
12.3.11. T. Kotrč informoval o jednání v ČT. 
 Výbor vzal informaci na vědomí. 
12.3.12. I. Lukš informoval o zavedení platnosti změny v Organizační směrnici – 
členství v ČBF a úpravy členských příspěvků. 
 Výbor vzal zprávu na vědomí. 
12.3.13. I. Lukš podal návrh na změnu výše odměn pro RT mládeže.  
 Výbor pověřil I. Lukše a J. Welsche analýzou stávajícího stavu a předložením 
návrhu.  
12.3.14. Z. Bříza informoval, že do datové schránky ČBF přišly informace o částkách, 
které federace obdrží v programech: Organizace činnosti sportovní organizace 
svazového charakteru, Péče o talentovanou mládež a Zabezpečení státní sportovní 
reprezentace. 
 Výbor zprávu přijal a pověřil GS aktualizací rozpočtu 
 

 
 

Příští schůze Výboru se uskuteční 14.4 v 13:00 v kancelářích ČBF, Voctářova 5  
 
Zapsal: M. Konečný      Schválil: Výbor ČBF 


